
	

	
	

	
	
	
	
Diskussion	och	synpunkter	gällande	förslag	till	ny	översiktsplan	för	Sundbyberg.	
Informationsmöte	med	Liberalerna	i	Sundbyberg	den	15	juni	2017.		
	
Närvarande:	
Axel	(till	18.55)	
Per	
Peter	
Harriet	
Kerstin	
Anna	(från	18.55)	
Inger		
Christoffer	
	
	

- Många	var	frågande	till	att	vi	växer	så	fort	gällande	befolkning	och	att	det	uttrycks	
starkt	med	en	specifik	siffra	i	planen.		

- Gångtrafik,	cykel	och	kollektivtrafik	upprepas	ofta,	men	bilen	måste	också	få	finnas	
med.		

- Viktigt	med	ledstänger	där	det	finns	nivåskillnader	och	sluttningar.	Det	är	till	stor	
hjälp,	framförallt	för	de	äldre.		

- Koloniområdena	är	gröna	lungor,	borde	lyftas	fram	mer.		
- Planen	är	bra	och	lättläst.		
- Stadens	gröna	pärlor	ska	utvecklas.		
- Fler	parkbänkar	är	att	önska.		
- Hur	har	man	kommit	fram	till	befolkningsmängden	år	2030?	Upplever	att	staden	

kommer	kännas	instängd	och	trång	när	vi	blir	många	fler	och	bebyggelsen	förtätas.		
- Hoppas	att	stadskärnan	blir	en	öppen	plats.		
- Reaktion	på	ordet	”serviceställen”	–	byt	till	”verksamheter/stadens	verksamheter”	

om	det	avser	exempelvis	skola,	äldreomsorg	mm.		
- Synpunkt	om	att	språket	stundvis	är	svårt	att	förstå,	och	om	inte	vi	förstår	hur	ska	

medborgarna	förstå?		
- Det	lilla	dokumentet	–	kortversionen	kan	göras	mycket	bättre.	Att	tänka	på	när	

planen	är	antagen	att	göra	en	ny	version	av	den	”lättlästa”	versionen.	Den	måste	
vara	tillgänglig	om	vi	har	för	avsikt	att	planen	också	ska	läsas	av	medborgarna.	Gärna	
på	flera	språk!		

- En	del	upplever	cyklar,	eller	snarare	vissa	cyklister,	som	ett	problem.	Hur	lösa?		
- Planen	är	alldeles	för	allmängiltig,	den	borde	spetsas	till	och	sticka	ut	i	mängden.		
- Trygghet	är	ett	begrepp	som	bör	understrykas	och	lyftas	fram	mer	i	planen.		
- Tydligare	mål	efterfrågas.	Går	de	att	konkretisera	–	exempelvis	mätbara	mål?		



	

- Till	en	ÖP	kan	fördjupningsstudier	läggas.	Eller	kan	man	i	en	ÖP	uttrycka	ett	mål	om	
att	en	viss	strategi/dokument	ska	tas	fram	inom	en	angiven	tid	för	att	fördjupa	
kunskapen	och	arbetet	med	en	viss	fråga.	Energi	är	ett	sådant	ämne	som	lyfts	fram.	
Varje	kommun	ska	ha	en	strategi	för	energianvändning,	Sundbyberg	har	ingen	
energiplan.	

- Energi	och	klimat	bör	lyftas	fram	tydligare	i	planen.	
- Var	får	barnen	plats	i	vår	stad?	Hur	planerar	vi	för	barn	i	olika	åldrar.		
- Även	äldre,	och	för	den	delen	alla	åldrar.	Om	målet	är	en	stad	för	alla	–	då	bör	vi	

också	visa	på	att	vi	planerar	för	alla.		
- Hur	behandla	marken	som	är	förorenad,	finns	det	en	långsiktig	strategi	för	sådana	

områden?		
	
Alla	närvarande	uppmanades	att	lämna	egna	synpunkter	nu	under	samrådstid.	Mötet	
beslutade	också	att	föreningen	ska	lämna	in	ett	yttrande	vilken	skulle	skickas	på	remiss	till	
medlemmarna	så	att	fler	fick	möjlighet	att	tycka	till.		
	
Efter	mötet	har	Inger	varit	i	samtal	med	Centerpartiet	och	Miljöpartiet	och	kommit	överens	
om	att	det	är	enklare	om	vi	redan	nu	diskuterar	våra	synpunkter	och	kan	få	in	dem	genom	
arbetet	i	kommittén.		
	
	
	
	
	
	
Anteckningar	förda	av	Christoffer	Jönsson.		


